

Emaar Properties PJSC, a Dubai-based Public Joint Stock Company listed on the Dubai Financial Market, is a global property developer and provider of premier lifestyles.

Emaar has been shaping landscapes and lives in the Emirate since the company's inception in 1997. Emaar develops value-added, master-planned communities that meet the homebuyers' full spectrum of lifestyle needs.

Emaar is extending its expertise in creating master-planned communities internationally, and today, has a significant presence globally. Simultaneously, the company has developed competencies in hospitality & leisure, shopping malls & retail, education, healthcare and financial services.

Get ready to enter the record books and experience a journey through Dubai's exotic Arabian heritage, the extraordinary story behind Burj Khalifa as the new icon for the Middle East and view the spectacular panorama from the observatory At the Top, Burj Khalifa.

إن شركة إعمار العقارية ش.م.ع. هي شركة مساهمة عامة مدرجة على لوائح سوق دبي المالي وهي شركة عالمية في مجال تطوير العقارات وتأمين أنماط حياة مترفة.

عملت إعمار منذ تأسيسها في العام 1997 على هندسة المساحات وأماكن العيش في الإمارات العربية المتحدة، وهي تطور مجمعات سكنية ذات تخطيط رائع وقيمة إضافية تلبي كافة حاجات الزوّاق الساعين إلى اقتناء منازل تؤمن أسلوب حياة مترف.

تضع إعمار نصب أعينها توسيع خبرتها دولياً في ابتكار المجمعات المخطّط لها بعناية وقد نجحت اليوم في تحقيق حضور ملفت حول العالم. وطوّرت الشركة من ناحية أخرى كفاءاتها في عالم الضيافة والترفيه، والمراكز التجارية والمتاجر، والتعليم، والرعاية الصحية، والخدمات المالية.

استعد لدخول موسوعة الأرقام القياسية و أستمتع برحلة عبر التراث العربي لدبي، قصة غير عادية وراء برج خليفة كرمز جديد للشرق الأوسط و عرض بانورامي رائع من منصة المشاهدة قمة البرج , برج خليفة.